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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  3 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 04/2012 
Caràcter: ordinari 
Data: 13 de març de 2012 
Horari: de 19,35 a 21,20h 
Lloc: Auditori del Centre Cívic de Ca n’Oriac 
 
 
Assistents 
 
Juan Carlos Sánchez Salinas, president 
Manuel Calzado Corona, vocal del PSC 
Eusebio García Fernández, vocal del PSC 
Pedro López Abad, vocal del PSC 
Manuel Robles Fernández, vocal del PSC 
Emilio López Sánchez, vocal de l’AV de Ca n’Oriac 
Juan Antonio Artero, vocal de l’AV de la Roureda 
Antonio Muela Cuerpo, vocal de l’AV del Torrent del Capellà 
Dolores Paez Gallardo, vocal de l’AV de la Plana del Pintor 
Eduardo Torres Riquelme, vocal de l’AV de Sant Julià 
Antonio J. Recio Prats, vocal de l’AV de Torreguitart 
Mhamed Aolad Aissa, vocal de les entitats culturals 
Raquel Jiménez Martínez, vocal de les entitats esportives 
José Antonio Pàrraga Marín, vocal de les entitats esportives 
Francisco Hermoso Moreno, vocal de les entitats esportives 
Juan Noguera Ceron, vocal de les entitats regionals 
Mamadou Diallo, vocal del grup altres entitats 
Juan Jesús Torres López, vocal del grup altres entitats 
Francisco J. Lobato Alvarez, vocal del grup altres entitats 
Francesc Sanz Salvador, vocal dels centres d’ensenyament 
Elisabeth Plans Soriano, vocal dels centres d’atenció primària 
Antoni Vidal i Ruiz, vocal de CiU (5%) 
José Giménez Hernández, vocal del PP (5%) 
Pere Güell Gavilan, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Lluís Monge Presència, regidor del Servei de Relacions Públiques 
Lola Ortega Torres, tècnica de territori del Districte 
Públic assistent 
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Absents 
 
Manuel Navas Escribano, vocal de l’ES (5%) 
Júlia Saiz Muñoz, vocal de les entitats culturals 
José Rejas Piqueras, vocal de les entitats esportives 
Iluminado Ondoño Brigido, vocal de les entitats esportives 
 
Excusen l’absència: 
 
Ramon Burgués Salse, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Juan Francisco García Delgado, vocal de l’AV de Can Deu 
Ana Almendro Pérez, vocal de les entitats educatives 
Miguel Angel Tello Corredera, vocal de les entitats de comerciants 
Carme Berbel Navarro, vocal dels centres d’atenció primària 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de les actes anteriors. 
2. Presentació del Programa de Voluntariat – Sabadell Suma. 
3. Procés per a la millora, agilització i simplificació administrativa a l’Ajuntament de 

Sabadell. 
4. Nomenament pendent del representant en el Consell d’Igualtat Dona-Home. 
5. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Igualtat Dona-

Home, Educació i Consell de Ciutat. 
6. Comunicacions. 
7. Torn obert de paraules. 
 
Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte, de 30 d’abril de 1997, el president, Sr. Juan Carlos Sánchez 
Salinas, declara oberta la sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez dóna la benvinguda a tots els presents. 
 
A continuació inicia la sessió del Consell amb l’ordre del dia. 
 
 
1. Aprovació de les actes anteriors 

 
 L’aprovació de l’acta anterior del 31 de gener de 2012 es realitza per assentiment de 

tots els assistents. 
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2. Presentació del Programa de Voluntariat – Sabadell Suma 
 

El senyor Lluís Monge procedeix, amb el suport d’una projecció, a explicar de manera 
esquemàtica la informació del programa. Puntualitza que l’Ajuntament com a entitat no 
té voluntaris, el que fa és facilitar que les persones puguin incorporar-se com a 
voluntàries a diferents associacions de la ciutat. 

 
Els objectius de Sabadell Suma – Programa del Voluntariat són: 

 
• Fomentar el voluntariat a la ciutat de Sabadell.  
• Informar, assessorar i orientar la ciutadania i les entitats en el fet voluntari. 
• Coordinar i sumar esforços entre les entitats i l'Ajuntament de Sabadell en la 

promoció del voluntariat. 
• Donar visibilitat i reconeixement social a l'acció voluntària feta per les entitats 

com a expressió de ciutadania activa. 
• Reforçar i potenciar la feina feta des de les entitats i el seu voluntariat.  
• Aportar instruments i recursos formatius per millorar els coneixements i aptituds 

dels voluntaris i les entitats. 
• Ampliar el nombre de voluntaris i obrir-lo a nous perfils. 

 
Accions que es duen a terme: 
 
Punt del Voluntariat 
 

Servei d’assessorament, suport i atenció a la ciutadania i a les entitats pel que fa a 
la derivació de voluntariat.  
 
Pel que fa a la ciutadania: Es fa una entrevista per veure els interessos i les 
voluntats de la persona i es deriva a les entitats que s’ajusten a la demanda. 
 
Pel que fa a les entitats: Us fem arribar persones interessades a fer voluntariat, en 
funció de les vostres necessitats, pengem les vostres crides o necessitats concretes 
al web i les fem arribar a les persones de la base de dades. 
 
Les CRIDES ens les podeu fer arribar a través del correu electrònic, omplint la fitxa 
de crides amb les següents dades:  
 
Títol de la crida, data de l’actuació, nom de l’entitat, àmbit d’actuació, descripció de 
l’activitat, perfil voluntariat, contacte. 

 
Assessorament i suport a les entitats pel desenvolupament del seu programa  
de voluntariat 
 

Servei d’Assessorament a entitats sobre temes de voluntariat, des de com elaborar 
el pla de voluntariat de l’entitat, fins a dubtes de procediment, documentació... 
 
Treball en xarxa amb les entitats de la ciutat que tenen més experiència amb el 
treball amb voluntariat i les que necessiten suport per poder desenvolupar els seus 
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projectes, fomentant la interrelació entre elles i afavorint l’intercanvi d’experiències, 
formes de treball...  

 
Formació ciutadania 
 

Es duen a terme diverses convocatòries al llarg de l’any de cursos d’introducció al 
voluntariat, aquest cursos es desenvolupen amb la col·laboració de diverses entitats 
de la ciutat que aporten la seva experiència i els seus formadors per realitzar-la. 

 
Informació, difusió i sensibilització del fet voluntari 
  

• Difusió del web SABADELL SUMA, que va entrar en funcionament l’any 2010. 
• Suport a campanyes de captació de voluntariat  
• Organització de xerrades sobre el concepte de voluntariat a entitats, centres de 

formació d’adults, associacions de veïns...  
• Programa A bona hora de Ràdio Sabadell. Amb entrevistes a entitats que 

treballen amb voluntariat. 
• Realització d’un acte de commemoració del Dia del Voluntariat 
• Suport a les actuacions que desenvolupen els centres educatius a través del 

programa Ciutat i Escola amb xerrades... 
 
 
Actuacions dutes a terme l’any 2011: 
 
Punt del Voluntariat 
  

S’han entrevistat 105 persones – 80 % estan fent voluntariat en alguna entitat de la 
ciutat 
  
S’ha assessorat a 3 entitats interessades en crear el seu propi programa de 
voluntariat i s’han fet assessoraments puntuals a diverses entitats de la ciutat sobre 
conceptes de voluntariat i el seu desenvolupament. 
  
S'han penjat a la web 22 crides de voluntariat que ens han fet arribar les entitats de 
la ciutat  

 
Formació 
  

S'han desenvolupat 2 cursos de formació d'Introducció al Voluntariat amb 
l'assistència de 55 ciutadans i ciutadanes interessats en el fet voluntari. Aquest curs 
s'ha dut a terme gràcies a la col·laboració de 5 entitats que han aportat els seus 
coneixements i els seus formadors. 
  
S'han dut a terme 20 xerrades sobre voluntariat als centres educatius amb alumnat 
d'ESO (aproximadament 180 alumnes) a escoles d'adults i al centre de formació 
ocupacional del Vapor Llonch. 
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Projecte SABA s'està duent a terme el projecte amb 21 alumnes de 3r i 4t d'ESO 
dels instituts Ferran Casablancas i Vallès i amb la col·laboració d'11 entitats de la 
ciutat 

 
Difusió 
  

S’ha informat, a través del web, dels actes que organitzen les entitats, convocatòries 
de subvencions, cursos de formació i altres esdeveniments que són d'interès per les 
entitats. 
  
S'ha entrevistat a més de 30 entitats que treballen amb voluntariat en el programa A 
bona hora de Radio Sabadell, dins l'apartat Sabadell Suma.  
  
S'ha participat en el segon congrés Europeu del Voluntariat, duem a terme una de 
les ponències enramades dins el taller de Polítiques públiques de promoció del 
voluntariat,  
  
S’ha dut a terme l’acte de reconeixement del voluntariat de la ciutat dins el marc del 
5 de desembre dia mundial del voluntariat.  
  
 
Al final de la presentació es lliura un document d’informació i contactes del programa 
Sabadell Suma a tots els assistents. 
 
El Sr. Manuel Robles pregunta com es pot participar col·lectivament com a entitat en 
aquest projecte. El senyor Lluís Monge explica que principalment han de definir el 
projecte amb i l’àmbit del que volen que fer per donar-li sentit. A continuació han de 
trucar i concertar una entrevista. Desprès s’analitzen l’oferta i demanda intentant fer 
coincidir els voluntaris amb les necessitats. 
 
Pren la paraula Joan Torres, que explica la seva experiència (a CIPO) i anima a 
col·laborar-hi les altres entitats. 
 
Pren la paraula en Mamadou Diallo i pregunta si els cursos d’idiomes es poden 
considerar com a voluntariat. 
 
El senyor Lluís Monge informa que l’ensenyament de qualsevol llegua es pot 
considerar així, però es demana que sigui un ensenyament ordenat, és a dir, amb 
uns objectius i compromisos. També serveix per a entitats esportives, etc. Anima 
tots els presents a no tenir por i a aportar idees. 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez destaca que al Districte hi ha d’altres experiències 
de voluntariat, com la col·laboració del senyor Paco Lobato que gestionen el Rebost 
Solidari i que també son voluntaris. 
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3. Procés per a la millora, agilització i simplificació administrativa a l’Ajuntament de 
Sabadell 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez informa que farà unes 2 sessions plenàries. El grup CiU 
va presentar una moció per buscar una manera de fer més fàcil la relació de les 
persones amb l’administració, ja que hi ha molta càrrega de burocràcia. Explica que 
l’Ajuntament, a la relació amb el ciutadà i les associacions, té una sèrie de procediments 
administratius que es podrien simplificar.  
 
La moció va ser aprovada per unanimitat i en aquest procés s’intentarà reduir els 
procediments administratius propis, i/o agilitar-los amb la incorporació de tràmits 
telemàtics, tot i que alguns no es poden suprimir ni abreujar, com per exemple les 
llicencies urbanístiques. 
 
Amb la finalitat que les entitats puguin participar en aquesta iniciativa, properament 
passaran un formulari perquè les associacions puguin dir quins aspectes millorar, 
agilitar, informar, etc. Es recollirà la informació i després es farà un retorn. El ple de 
l’Ajuntament haurà de decidir, analitzant les ordenances i normativa que hi ha al voltant 
d’aquest tema. Hi haurà algunes accions que es podran fer i d’altres que no.  
 
Vinculat amb el mateix tema de simplificació de gestions, el senyor Juan Carlos 
Sánchez informa als assistents de la propera aplicació de la directiva Bolkestein 
(directiva europea impulsada pels països del nord). Aquesta directiva empara que 
qualsevol particular pot tirar endavant la iniciativa d’obrir un comerç sense haver de tenir 
prèviament permisos. El titular és el responsable i com a tal ho comunica a l’Ajuntament.  
 
Abans, amb anterioritat a l’obertura, hi havia un període de sol·licitud de permisos i 
inspeccions per part de l’Ajuntament que ara han canviat. Qui impulsi el projecte tindrà 
la responsabilitat total de que les instal·lacions i equipament compleixen amb la 
normativa en vigor. Per a aquest procés han de comptar amb els coneixements que els 
arquitectes i/o enginyers que realitzen el projecte en tenen de la legislació. Les 
inspeccions es mantindran i les sancions també es continuaran aplicant igual en cas de 
no complir amb la normativa. 
 
Actualment als consells de districte i consells sectorials s’està donant la informació i 
se’ls enviarà a tots les llistes de tràmits a simplificar. Més tard, a l’abril hi haurà una 
sèrie de consells participatius per saber les respostes. 
 
Pren la paraula el senyor Juan J. Torres i pregunta el dubte de si els permisos es 
donaran segons agradi o no el projecte. 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez explica que el tècnic municipal no pot donar el vistiplau 
perquè li agradi o no el projecte, sinó perquè compleix la normativa, i un element 
important serà l’aval del tècnic que fa el projecte. Amb aquest canvi s’evitarà el fet de 
que una revisió constant d’un projecte es va allargant tant que l’interessat s’acaba 
cansant i el projecte no s’arriba a fer realitat. 
 



 28

El senyor Emilio López manifesta que amb aquest canvi els ciutadans estaran exposats 
que a qualsevol carrer posin un bar o indústria de qualsevol tipus i només calgui una 
notificació, i aleshores poca cosa es podrà fer per evitar que molestin. 
 
Explica el senyor Juan Carlos Sánchez que la normativa no diu que les activitats es 
puguin posar les que es vulguin i on es vulguin, ja que planejament estableix el tipus 
d’equipament que està permès a cada zona.  
 
El senyor Emilio López hi intervé i diu que dins d’això si, per exemple, hi ha un local que 
és una botiga i la lloga, pot succeir que després de passar per diversos titulars al local 
instal·lin un bar on, en teoria, hi hauria de fer les corresponents sortides de fum. 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez explica que si es tira endavant un bar sense la correcta 
instal·lació de sortida de fums quan passi la inspecció el tancaran. Aclareix que aquesta 
normativa s’aplica a la resta d’Europa i és d’abans de la crisi, amb l’obligatorietat 
d’aplicació a partir de principis del 2011. 
 
El senyor Juan J. Torres puntualitza que com que no necessiten permís, si en les 
inspeccions no s’actua ràpid, hi haurà problemes. 
 
Pren la paraula el senyor Juan Carlos Sánchez i aclareix que totes les instal·lacions no 
són iguals, algunes necessiten permís de bombers, tenir més control, més requisits... 
 
Pren la paraula el senyor Antonio Recio i manifesta que veu que a la inspecció d’espai 
públic l’Ajuntament cada vegada actua menys d’ofici i cada vegada la garantia que 
alguns comerciants facin les coses correctament és menor, posant com a exemple les 
fruiteries, que treuen les caixes a la vorera, a l’eix Macià, que els bars posen les taules a 
la vorera, etc. 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez puntualitza que aquests comerços tenen el permís 
corresponent i, a la vegada, reconeix que hi ha milers d’expedients de disciplina 
urbanística. 
 
Pren la paraula el senyor José Giménez, i pregunta si això ho fan els inspectors de via 
pública. El senyor Juan Carlos Sánchez aclareix que hi ha diversos tipus d’inspectors i 
que els que poden elevar informe han de ser els arquitectes i/o enginyers. 
 
Pren la paraula el senyor José Giménez i manifesta que recentment també ha vist 
diverses terrasses que envaeixen la carretera, l’asfalt. El senyor Juan Carlos Sánchez 
explica que la normativa ho permet. Com a conseqüència de la llei antitabac es va 
generar una polèmica que afecta directament i d’una manera econòmicament important 
la restauració. El Gremi d’Hostaleria va demanar permís per ocupar la calçada en els 
casos en què la vorera és petita, ocupant places d’aparcament i per les quals paguen 
les taxes corresponents. 
 
Intervé de nou el senyor José Giménez preguntant per les botigues que obren els 
festius. El senyor Juan Carlos Sánchez explica que les fruiteries i botigues de 
comestibles sí que poden obrir els festius. 
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Pren la paraula el senyor Eduard Torres, i diu que l’Ajuntament té moltes normes però 
no n’aplica cap, i menciona les tanques per protegir els parcs infantils, però en realitat 
els gossos es fiquen on juguen els nens. També parla d’un bar al c. de Cerdanya de Ca 
n’Oriac, que la policia els va seguir per venda de substàncies il·legals, el van tancar 6 
mesos, però l’han tornat a obrir i el nou propietari continua amb el mateix plantejament i 
pregunta com és possible. 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez explica que el tancament d’un bar és un procediment 
molt llarg, ja que es poden fer fins a 3 al·legacions, i totes amb els seus temps 
establerts. Hi ha casos, però, que són més greus, com per exemple cuinar amb 
productes prohibits, cosa que comporta un tancament immediat per tema sanitari. 
 
En aquest moment s’estableix un petit diàleg sobre comportaments incívics. 
 
Pren la paraula el senyor Juan Carlos Sánchez i diu que podem tractar aquesta 
temàtica en el proper consell i ofereix de fer venir responsables de inspeccions, com 
policia, via pública, etc., per posar punts en comú, conèixer les normes i atendre dubtes. 
 
Pren la paraula el senyor Manuel Robles, representant del PSC, i manifesta que en 
aquest país s’haurà d’incrementar el nombre d’inspectors i incrementar els llocs de 
treball o hi haurà molts problemes. També demana que les entitats, com a tals, puguin 
tenir firma digital per poder realitzar tràmits telemàticament. 
 
Pren la paraula la senyora Dolores Paez i pregunta com és possible que es permeti un 
habitatge que està en situació irregular. També el cas que si algú fa una obra il·legal, si 
l’Ajuntament està obligat a fer complir la normativa i si no coincideix l’obra amb els 
plànols si s’ha de tirar, i com pot passar que després de 10 anys de no complir la 
normativa l’Ajuntament no obligui a l’enderroc de l’habitatge. 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez explica que depenent de la irregularitat es pot sancionar 
i tirar o sancionar i permetre. Depenent de cada cas. El permís va en funció d’un 
projecte que ha de ser correcte. Però a vegades després de la construcció i a l’hora de 
donar el permís d’ocupació es fan les medicions i troben diferències de les quals han 
d’avaluar la gravetat de la infracció i els perjudicis, per exemple un pàrquing medeix 
menys i no compleix la alçada, el pàrking pot tenir 6 plantes i seria un problema molt 
gros haver de tirar l’edifici. És a dir, depenent de la gravetat es sanciona i es permet la 
irregularitat. 
 
 

4. Nomenament pendent del representant en el Consell d’Igualtat Dona-Home 
 
Pren la paraula el senyor Juan Carlos Sánchez i fa la proposta a Dolores Paez, actual 
representant al consell de Salut, que sigui la representant al Consell d’Igualtat Home-
Dona i al Consell de Salut aniria la Dra. Carme Berbel, que s’ha ofert, i que a la vegada 
donaria un valor afegit. 
 
La Senyora Dolores Paez accepta ser la representant del Consell de Districte al Consell 
d’Igualtat Home-Dona. 
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5. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Igualtat Dona-

Home, Educació i Consell de Ciutat 
 
Dels diferents representants als consells sectorials només es troba present na Dolores 
Paez que comunica que a l’anterior consell de salut no va poder assistir. 
 
 

6. Comunicacions 
 

En aquesta sessió no hi han comunicacions. 
 
 

7. Torn obert de paraules 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez obre el torn de paraules. 
 
Pren la paraula el Sr. José Giménez per demanar un estacionament per a motos a la 
zona de l’avinguda de Matadepera, ja que es troben en moltes ocasions que les han 
mogut de lloc. 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez indica que en principi hi han d’haver a tota la ciutat. Es 
mirarà i passarà avís. 
 
Pren la paraula la senyora Rosa Hernández per demanar, davant la actual situació de 
crisi, si es pot organitzar xerrades informatives invitant els sindicats perquè els 
ciutadans coneguin realment el contingut de la reforma laboral. Donar informació perquè 
la gent prengui consciència i demostrant a la vegada que les associacions de veïns, a 
més de festes, fan altres coses. 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez explica que al Consell de Districte no es poden tractar 
temes polítics, ja que hi ha representades diferents entitats, amb diferents opinions 
polítiques. Que els mateixos sindicats poden fer xerrades on ells creguin convenient. 
L’Ajuntament de Sabadell treballa amb sindicats de cara a l’1 de Maig i dins d’aquest 
context, si ho volen fer, podrien preparar activitats en aquest aspecte. Recorda que si 
les entitats ho desitgen poden demanar els espais públics.  
 
Pren la paraula el senyor Antonio Recio que manifesta el següent:  
 

• Demana informació sobre la situació a plaça d’Espanya, respecte a quan s’obrirà 
el tram del sector de la Concòrdia, que està pendent desplaçament del material, 
si hi ha alguna reunió prevista i pendent amb la Generalitat sobre quina part de 
les obres es queda congelada o si hi ha la opció a recollir, endreçar i que no 
quedi abandonada. 

 
• Està d’acord amb la senyora Rosa Hernández, la felicita i li ofereix el seu suport. 

 
Pren la paraula el senyor Juan Carlos Sánchez i manifesta que no té informació sobre el 
tema parlat, i que la signatura per què l’Ajuntament pugui fer es obres estava enfilat, de 
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fet, l’Ajuntament té els diners guardats. L’avinguda de Josep Tarradellas és una obra 
avançada, si la generalitat habilita l’Ajuntament, podrien tirar endavant l’obra. 
 
Pren la paraula senyor Francesc Sanz, representant de centres d’ensenyament, per 
explicar que a la sortida de l’escola Xaloc, al carrer del Puig Major, els cotxes entren a 
una alta velocitat i demana un sistema de guals per disminuir la velocitat dels vehicles. 
Demana es tingui present que els nens d’aquesta escola no tenen la capacitat de 
reacció que tenen altres persones. 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez pren nota i manifesta que s’ocuparà del tema 
directament. 
 
Pren la paraula el senyor Emilio López dient que el dia 23 a les 7 de la tarda a aquest 
centre hi ha un acte en defensa de la sanitat, i demanar transmetre-ho a les entitats i 
que intenten potenciar-lo.  
 
Pren la paraula el senyor Eduardo Torres manifestant que fa mig any que tenen una 
acumulació de terra de les obres al parc del Nord, entre la Plana del Pintor i Sant Julià, i 
demana si es farà alguna cosa. 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez informa que sí que faran una actuació i retiraran les 
terres i faran desratització.  
 
Pren la paraula el senyor Paco Lobato i informa que hi ha un talús al final de la ronda de 
l’Oest on els animals i nens s’hi poden ficar. La tanca arriba al pont i després acaba, i 
pregunta si això està inacabat o és un espai que encara s’ha de posar la tanca.  
 
El senyor Juan Carlos Sánchez explica que en principi no s’ha de tancar res més, que ja 
està acabat. Que es farà una ullada. 
 
Pren la paraula el senyor José Giménez i manifesta que per la ronda de l’Oest hi ha 
zones per on passen els pastors amb els animals. 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez comunica que això correspon a la Generalitat i que és 
producte de la transhumància. 
 

Atès que no hi ha més preguntes, el senyor Juan Carlos Sánchez dóna les gràcies als 
assistents per les seves aportacions.  
 
 
El president aixeca la sessió de la qual, com a secretari delegat, estenc aquesta acta. 
 
El secretari delegat    Vist i plau 
      El president 

 
 

 


